
Aan: 

Voorzitter van Gedeputeerde Staten provincie Drenthe 
Mevr. J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC Assen 

Assen, 27 juni 2022 

Betreft: schriftelijke vragen ontheffing GAE 

Geachte voorzitter, 

Sinds de personeelsproblemen op Schiphol bij de bagageafhandeling en security 
zijn diverse reisorganisaties op zoek naar alternatieve luchthavens voor 
vakantievluchten. Groningen Airport Eelde (GAE) heeft aan meerdere 
luchtvaarmaatschappijen meerdere keren de helpende hand geboden aangezien 
GAE nog ruimte heeft voor 20 extra vluchten per dag. In een artikel van Dagblad 
van het Noorden van 27 juni1 lezen we dat er vergevorderde gesprekken plaats 
hebben gevonden tussen GAE en TUI over het overnemen van 25 vluchten van 
TUI. Deze vluchten worden nu verplaatst naar Rotterdam en Luik. De reden dat 
GAE deze vluchten niet krijgt is volgens de krant dat er een ontheffing voor 
openingstijden is aangevraagd voor een periode van 7 weken, maar deze niet is 
verleend door het ministerie van I&W. Voor zowel reizigers die nu naar Luik af 
moeten reizen als voor GAE is dit zeer ongunstig. De VVD betreurt dit en heeft 
daarom de volgende vragen: 

1. Is het college van Gedeputeerde Staten het met de VVD eens dat dit een
gemiste kans is voor Groningen Airport Eelde?

2. Heeft het college van Gedeputeerde Staten ook deelgenomen aan de
gesprekken met TUI, GAE en het ministerie van Infrastructuur en
Waterstaat?

3. Klopt het dat de ontheffing voor de kleine afwijking van openingstijden het
probleem is?

4. Zo ja, kan het college van Gedeputeerde Staten nog extra inzet plegen bij
het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat om toekomstige
aanvragen voor een ontheffing toe te kennen?

Namens de VVD fractie, 

Kees Vianen 

1 https://dvhn.nl/drenthe/Eelde-vist-naast-25-vluchten-TUI-van-Schiphol-27784317.html 

https://dvhn.nl/drenthe/Eelde-vist-naast-25-vluchten-TUI-van-Schiphol-27784317.html

